
På baggrund af en nylig besvarelse om forvaltningens brug af sprøjtegifte, vil Radikale Venstre 

gerne have oplyst om og i hvilket omfang der anvendes sprøjtegifte til fx bekæmpelse af ukrudt i 

daginstitutioner i Aarhus? Skulle det, mod forventning, være tilfældet, ønsker vi belyst hvordan vi 

får det stoppet hurtigst muligt. 
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